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2011Z04637 

Vragen van het lid Thieme (Partij voor de Dieren) aan de staatssecretarissen 
van Economische Zaken, Landbouw en Innovatie en van Infrastructuur en 
Milieu, en de minister van Defensie over het afschieten van reeën op 
vliegvelden (ingezonden 8 maart 2011). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Luchtmacht schiet roedel reeën af»?1 

Vraag 2
Klopt het dat een aantal reeën op vliegveld Eindhoven wordt afgeschoten? Is 
hiervoor al een ontheffing aangevraagd dan wel verleend? 

Vraag 3
Op basis van welke overwegingen wordt voor afschot als oplossing gekozen? 
Zijn er ook diervriendelijke alternatieven overwogen, zoals bijvoorbeeld die 
bij de Hortus in Haren hebben gewerkt?2 

Vraag 4
Is het vliegveld al op een deugdelijke wijze afgerasterd om de toegang voor 
wilde dieren te verhinderen? Zo ja, hoe is het dan mogelijk dat er een groep 
van twaalf reeën op het terrein van het vliegveld voorkomt? Zo nee, achten 
de luchtvaartautoriteiten deugdelijke wering van grote zoogdieren niet 
noodzakelijk? 

Vraag 5
Speelt het gesignaleerde probleem ook op andere bases of vliegvelden? Zo 
ja, hoe wordt daar met dit gegeven omgegaan? Zo nee, is in die gevallen wel 
sprake van een deugdelijke afrastering? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het uitrasteren van een vliegveld een wenselijker 
oplossing is dan het afschieten van dieren? Zo ja, bent u bereid om bij 
vliegvelden deugdelijke afrasteringen verplicht te stellen? Zo nee, waarom 
niet?

1 Ed.nl, «Luchtmacht schiet roedel reeën af», 3 maart 2011.
2 Nos, «De Hortus Haren verlost van reeën», 1 maart 2011.
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